
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 263
Er det ministerens opfattelse, at det fald, der er i antallet af anmeldelser i Gjel-
lerup og Vollsmose fra 2008 til 2009, er udtryk for, at kriminaliteten i de to
områder er faldet, eller kan der ifølge ministerens opfattelse ligge andre årsager
bag faldet, såsom at flere anmeldelser trækkes tilbage, eller endnu værre, at
folk i de to områder slet ikke anmelder kriminalitet, fordi de enten ikke har tillid
til at en anmeldelse vil føre noget med sig, eller at der i områderne er udviklet
en form for selvjustits, således at kriminalitet håndteres internt, uden at myn-
dighederne inddrages?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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